
技术参数 Technical Data

叶轮直径Wheel diameter D = 315  mm

转动惯量 Moment of inertia J  = 0.1 kg.m²

m = 35 kg风机质量Fan weight

极限转速Speed limit  n = 2200 r/minmax

性能曲线 Performance Curve
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Measured in installation B according to AMCA Standard 210：

SOUND POWER LEVEL LWiA dB(A)
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Performance certified is for installation type B: free inlet, ducted outlet. Power 
rating (kW) does not include transmission losses. Performance ratings do not 
include the effects of appurtenances (accessories). The A-weighted sound ratings 
shown have been calculated per AMCA International Standard 301. Values shown 
are for inlet LWiA sound power levels for installation type B: free inlet, ducted outlet.   

经认证的性能是B类安装：自由入口，管道出口。功率额定值(kW)不包

括传输损失。各项性能额定值不包括附属物(附件)的影响。所示A加权

声音性能额定值已按AMCA International标准301计算。所示值为安

装类型B：自由入口，管道出口的声功率级（入口LWiA ）。

SYD315 FEG75
SYD 系列离心风机产品说明

The SYD Series Centrifugal Fan

技术参数 Technical Data

叶轮直径 Wheel diameter D = 355  mm

转动惯量Moment of inertia J  = 0.15 kg.m²

m = 42 kg风机质量Fan weight

极限转速Speed limit  n  = 2000 r/minmax

性能曲线 Performance Curve
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Measured in installation B according to AMCA Standard 210：

SOUND POWER LEVEL LWiA dB(A)
LWiA  A声功率级 
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Performance certified is for installation type B: free inlet, ducted outlet. Power 
rating (kW) does not include transmission losses. Performance ratings do not 
include the effects of appurtenances (accessories). The A-weighted sound ratings 
shown have been calculated per AMCA International Standard 301. Values shown 
are for inlet LWiA sound power levels for installation type B: free inlet, ducted outlet.   

经认证的性能是B类安装：自由入口，管道出口。功率额定值(kW)不包

括传输损失。各项性能额定值不包括附属物(附件)的影响。所示A加权

声音性能额定值已按AMCA International标准301计算。所示值为安

装类型B：自由入口，管道出口的声功率级（入口LWiA ）。

SYD355 FEG71
SYD 系列离心风机产品说明

The SYD Series Centrifugal Fan
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